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Abstract (en)
[origin: WO2016041824A2] The invention relates to a compressor which comprises: a compressor housing; a scroll compressor unit having a first,
stationary compressor body and a second compressor body which can be moved relative to the stationary compressor body, the first and second
scroll ribs in the form of an involute engaging with each other and forming compressor chambers when the second compressor body is moved on an
orbital path relative to the first compressor body; an axial guide, which supports the movable compressor body counter to movements in a direction
parallel to a center axis of the stationary compressor body and guides it in a direction transverse to the center axis when there is movement; a drive
motor, which drives an eccentric drive for the scroll compressor unit and has a catch driven by the drive motor and orbiting on a path about a center
axis of a drive shaft, said catch interacting with a catch receptacle on the second compressor body; and a coupling which prevents the second
compressor body from rotating about itself. The aim of the invention is to provide an improved compressor which is as light-weight and compact
as possible and therefore can be used for example in the field of vehicle technology. The compressor body base, which carries the scroll rib of the
second compressor body, is supported by the axial guide on an axial support surface such that the axial support surface lies on a sliding body so as
to slide transversely to the center axis, said sliding body in turn being supported by a carrier element arranged in the compressor housing so as to
slide transversely to the center axis.

Abstract (de)
Kompressor umfassend ein Kompressorgehäuse (12), eine in dem Kompressorgehäuse (12) angeordnete Spiralverdichtereinheit (22) mit einem
ersten, stationär angeordneten Verdichterkörper (24) und einem zweiten, relativ zum stationär angeordneten Verdichterkörper (24) bewegbaren
Verdichterkörper (26), deren in Form einer Kreisevolvente ausgebildete erste und zweite Spiralrippen (34, 38) unter Bildung von Verdichterkammern
(42) ineinander greifen, wenn der zweite Verdichterkörper (26) relativ zum ersten Verdichterkörper (24) auf einer Orbitalbahn (48) bewegt wird,
eine Axialführung (96), welche den bewegbaren Verdichterkörper (26) gegen Bewegungen in Richtung parallel zu einer Mittelachse (44) des
stationär angeordneten Verdichterkörpers (24) abstützt und bei Bewegungen in Richtung quer zu der Mittelachse (44) führt, einen Antriebsmotor
(212), welcher einen Exzenterantrieb (232) für die Spiralverdichtereinheit (22) antreibt, der einen vom Antriebsmotor (212) angetriebenen und auf
einer Bahn um eine Mittelachse (44) einer Antriebswelle (218) umlaufenden Mitnehmer (236) aufweist, der mit einer Mitnehmeraufnahme (242)
des zweiten Verdichterkörpers (26) zusammenwirkt, und eine eine Selbstdrehung des zweiten Verdichterkörpers (26) verhindernde Kupplung
(164), wobei die die Selbstdrehung verhindernde Kupplung (164) mindestens zwei Kupplungselementensätze (162), umfassend mindestens zwei
Kupplungselemente (172, 182, 192), aufweist, und wobei eines (172) der Kupplungselemente durch einen Stiftkörper (174) gebildet ist, und eines
der Kupplungselemente (182) als in einer zylindrischen Aufnahme (194) angeordneter Ringkörper (184) ausgebildet ist.
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